

本堂聚會時間表 Meetings of the Church		
11571 Daniels Road, Richmond, B.C., Tel/Fax (604) 278-9848 本堂網頁 Church website www.rpcmc.ca (卑詩省門諾會消息, 可參網站 mcbc.ca)		
	主日上午 10:00 11:30 逢第四主日上午 11:30	成人主日學(Sun. School) 粵語崇拜(Chinese Worship) 少年主日學(Youth Sun. School) 少年崇拜 (Youth Worship)
週三	每月第一週三晚上 7:30	月禱會(Prayer Meeting)12月6日
週五	每月一, 三週週五晚 7:30(12月15日)	列治文查經班(笑玲家)
	逢二, 四週六晚 7:30	但以理團 Daniel Fel.
	每月兩次, 週六/日	約書亞團 Joshua Fel.
	每月第四週日	約拿團 Jonah Fel. (少年)
	雙月第一週六晚 7:30	哈拿團 Hannah F. (姊妹團)
	單月首週六早 11:00	長青團 Elder Fellowship
基督少年軍聚會(Awana): 每月逢二、四週週六上午十時		
顧問牧師: 禰浩榮 Joseph Huen 321-5736 (Home) 862-8200 (Cell)		
主任牧師: 黃偉光 Samuel Wong 243-8824 (Home) 376-1539 (Cell)		
教會幹事(部份時間): 趙高婉屏 Joey Chiu 778-863-9939 (Cell)		

本堂團契週會(Programs for the Fellowships)

但以理團	12月9日(六)	晚上 7:30	查經
約書亞團	12月16日(六)	下午 4:00	回顧與前瞻
約拿團(Jonah)	11月26日(日)	下午 1:00	TBA
基督少年軍	12月16日(六)	上午 10:00	
哈拿團	2月3日(六)	晚上 6:30	TBA
長青團	1月6日(六)	上午 11:00	TBA

上主日記錄(Last Sunday's Statistics) 2017 November 11月26日

出席	Sunday Attendance	100
崇拜	Worship Service	96
青少年崇拜/主日學	Youth Sunday Worship/Sunday School	4
成人主日學	Adult Sunday School	22
常費奉獻	Offering	\$ 10491.33



我們在一切患難中, 他就安慰我們, 叫我們能用神所賜的安慰去安慰那遭各樣患難的人。(林後 1:4)

聖餐主日崇拜程序

3 December 11:30 am

Call to Worship.....	宣召祈禱
Singspiration..... 歌頌父神偉大權能(生 30).....	詩歌頌讚
榮耀歸於真神(生 8)/ 美哉主耶穌(生 65)	
如鹿切慕溪水	
Intercession.....	代禱
Scripture Reading..... 申十五 1-11.....	讀經
Message..... 活出關懷.....	講道
Communion..... 十架為我榮耀(頌 136).....	聖餐
Offering and Prayer.....	奉獻
Announcement.....	報告
Doxology 三一頌.....	祝禱

今日聖餐主日崇拜事奉人員

主席	潘炳均	講道	黃偉光牧師
頌讚	鄧偉綸	讀經	單有強
司琴	黃陳美嫻	司事	伍姚惠英，高林承釗
音響	朱立榮	值日執事	趙盧亦蘭
襄禮	徐顯昌，趙高婉屏		

報告事項

一). 本週三(十二月六日)教會月禱會，請出席為弟兄姊妹及教會守望代禱。

二). 本堂將於十二月十七日主日崇拜時間內為黃偉光牧師及黃鍾秀芳師母，鍾鄭容妹妹及黃雪儀姊妹舉行入會禮。

三). 經執事會及門諾總會商議後，於下主日(十二月十日)崇拜時間內為黃偉光牧師舉行牧者就職禮。

四). 本堂特意印製了 2018 年月曆送贈弟兄姊妹，(未取者)崇拜後每個家庭或個人免費領取一份。

五). 本堂將於(十二月廿三日)週六晚舉行聖誕慶祝晚會(七時半開始)及 Potluck 聚餐(五時半開始)，請向何嘉研姊妹報名及提供美食種類或名稱(除預備個人食用份量外，請多預備一點份量，讓更多人可分享美食。不包括甜品類在內，甜品由教會提供)請邀請親友參與，共慶聖誕。

六). 本堂將印製 2017 年年報，請各執事、部長及團長開始撰寫分享報告。請將稿件交給趙高婉屏姊妹。

七). 2018 會眾通訊錄將重新編製，若有更改，請各兄姊在大堂更新有關資料，並在同意紙上簽名，多謝合作。

Announcements:

1. Our Monthly Prayer Meeting will be held on this Wed. night (Dec 6), 7:30 pm. Please join us to pray for our church, family and community
2. Membership transfer ceremony will be held at Sunday service on December 17, for Pastor Samuel Wong, Phyllis Wong, Ivy Chung and Shirley Wong.
3. December 10 - next Sunday the church will hold an installation service for Pastor Samuel Wong as our Pastor.
4. The 2018 Church Calendar is available; one calendar per family /individual free of charge.

5. Come and join us on our Christmas Dinner and Celebration at 5:30pm on Dec. 23, Saturday. Please invite your friends and families to attend. For registration, please contact Jessie Tang.

6. Our 2017 annual report is being compiled, may all deacons, department heads and fellowship leaders please submit you report and sharing to Joey Chiu.

7. The church directory is being updated for 2018, please check the draft in the foyer for any changes or omissions, and sign the consent form.

代禱事項 Prayer Items

1. 聖誕臨近，請特別為有心靈和物質需要的人禱告；更願我們學習施比受更為有福，在此節日，活出基督的愛和關懷。

As Christmas is coming, we pray the needs of those who are poor in spirit and in material thing. May the love and care of Christ pass on to them through us.
2. 請為教牧、執事、及各部長禱告，求神賜屬天智慧。Pray that the pastors, deacons and department heads have the spiritual wisdom in leading the church.

3. 為周健華弟兄在工作期間跌倒，傷及頭部，求主醫治及保守，讓他早日康復，也求主安慰他的家人。Pray for Frank Chow who has suffered head injury in his workplace. We ask for God's healing and protection during this difficult time. May His comfort be with Frank's family.

4. 為聖誕慶祝晚會的籌備。Pray for the preparation of Christmas Celebration .

下週主日崇拜事奉人員

主席	趙錦榮	講道	Rev. Garry Janzen
頌讚	趙高婉屏	讀經	鍾鄭容妹
司琴	趙倚彤	司事	陳紀文伉儷
音響	朱立榮	值日執事	趙盧亦蘭
